



無瑕航空用品
Wu Xia Aviation Products



公司地址：河南省武陟縣東開發區工業路
郵政編碼：454950
聯系電話：0086-391-7268789
圖文傳真：0086-391-7268790
移動電話：0086-13903917021
網 址：<http://www.wuxia2000.com>
電子信箱：shangwu@wuxia2000.com
誠 信 通：wuxia2000

ADD: Gongye Road, East Industrial
Develop Zone, Wuzhi, Henan
P.C: 454950
Tel: 0086-391-7268789
Fax: 0086-391-7268790
M.T.:0086-13903917021
<http://www.wuxia2000.com>
E-mail: shangwu@wuxia2000.com
CCBU: wuxia2000

武陟無瑕航空用品有限責任公司
WUZH I WUXIA AVIATION PRODUCTS CO.,LTD.



無瑕航空用品



企业简介

武陟無瑕航空用品有限責任公司，始建於1985年冬，前身是(河南省武陟縣民用航空用品廠)，位於河南省武陟縣城，距離省會鄭州市52公裏。占有面積8318平方米。瀕臨中華母親河—黃河，京珠高速、鄭晉高速沿邊而過。

公司依托於先進的生產技術和專業工程技術人員、現代化的民用航空用品生產裝備：HT-1000-III(計算機控)專用塑料注射成型機5臺，航空用品專用模具19套，WZD-800C航空清潔袋生產綫(計算機控)4條，其它專業設備25臺套。

主要生產：清潔袋、航空口杯(透明)、廁板紙、擦手紙、垃圾袋(穿繩)、咖啡匙、刀叉匙、紙餐盒、吹氣頭枕、航空毛毯等民用航空機供品。

成立至今，我們致力於客戶協作，配供於我國航、南航、東航以及加拿大、日本、美國、中東等中外航空公司。

我們從原料進貨、產品生產及包裝運輸實行全監控流水綫操作。嚴格的生产管理，完善的質檢體系，確保產品的衛生及安全。

目前，航空用品已成為酒店業、旅遊業的新寵。適用於航空客艙、酒店、大型會議、辦公、家庭。隨着公司生產規模的不斷擴大，銷售網絡的逐步完善，生產能力的循序提高，業務範圍逐漸向全球拓展，已于幾家大型企業集團建立了良性的合作關係。

我們以嶄新的姿態展現給社會、展現給民航，以“團結、創新、擊誠、守信”為企業理念，振奮團隊，全心全意服務於廣大客戶。

回顧昨天，我們會腳踏實地，精心創業。注目今天，我們以領先科技，大展宏圖。期盼明天與您攜手合作，共創輝煌！

武陟無瑕航空用品有限責任公司



Wu Xia Aviation Products



Enterprise synopsis

Wuzhi Wuxia Aviation Products Co., Ltd., established in 1985 winter (Former name was the Public Aviation Products Factory in Wuzhi County, Henan Province), locates in Wuzhi County, Henan Province, 52 kilometers away from Zhengzhou (the capital of Henan Province), close to Yellow River (China mother river). The factory covers 8318 square meters.

We have professional technician and modern equipment for aviation products. Major include: 5 plastic injection machines (HT-1000-III, auto-controlled), 19 sets of special molds for aviation products, 4 production lines for airsickness bag (WZD-800C, auto-control) and other 25 sets of relative equipments.

Major product range: 1) Paper products: airsickness bag, toilet seat cover, paper hand towel, snack/meal box, etc 2) Plastic Products: aviation cup (PS), coffee cup (PP & PS), rubbish bags with drawstring, inflatable pillow, cutlery set, coffee stirs, etc 3) Others: headrest cover (non-woven), aviation blanket

With 20 years of development, we have established stable business with major domestic airlines (Air China, China Southern, China Eastern) and some foreign airlines (Air Canada, JAL, AA, etc). Our products are also suitable for hotel, office, family day-use. We also have business relationship with some large enterprise groups.

Our company aim is to provide high quality and good service with competition price for our customers.

Welcome to tell us what you think about our products, our service, or anything else. Your comments and suggestions are important for us to improve our job.

WUZH WUXIA AVIATION PRODUCTS CO.,LTD.



無瑕航空用品



Airsickness Bag
WX-01A



Snack / Meal Box
WX-02B



Airsickness Bag
WX-01A



Toilet Seat Cover
WX-09B



Airsickness Bag
WX-01B



Rubbish Bag
WX-03A



Airsickness Bag
WX-01B



Rubbish Bag
WX-03-738A



Wu Xia Aviation Products



Aviation Cup
WX-06A



Coffee Cup
WX-06B



Inflatable Pillow
WX-15B



Cutlery Set
WX-05A



Headrest Cover
(non-woven)
WX-15B1



Cutlery Set
WX-05B



Aviation Blanket
WX-13B



Coffee Stirrer
WX-10B